
واگذاری سهام ۲ باشــگاه استقلال و 
پرسپولیس به مراحل نهایی خود رسیده 

است.
در شرایطی که ۵ اردیبهشت آخرین مهلت 
حل مشــکل مالکیت مشــترک ۲ باشگاه 
اســتقلال و پرســپولیس برای کسب مجوز 
حرفه ای اســت، به نظر می رســد گام های 
نهایی برای این اتفاق برداشــته شده است. 
ابتدای ســال صحبت هایی مبنی بر انتقال 
ســهام ســرخابی های پایتخت به ۲ بانک 
ملت و تجارت مطرح شــد ولی این موضوع 
به نتیجه نرســید و حالا قرار است اتفاقات 
جدیدی در بحث مالکیت این ۲ باشگاه رخ 
دهد. تصمیمی که در شــرایط فعلی مشکل 
آن ها برای حضور در لیگ قهرمانان آســیا را 
حل خواهد کرد ولی مشخص نیست که پس 
از واگذای، چه آینده ای در انتظار این ۲ تیم 

خواهد بود.
رونمایی از مالکان جدید 

استقلال و پرسپولیس
پــس از کش وقوس های فراوان، ســرانجام 
وزارت ورزش تصمیــم نهایی بــرای انتقال 
مالکیت اســتقلال و پرســپولیس را گرفته 
و ایــن ۲ باشــگاه بــه زودی بــه مالــکان 
جدید واگذار خواهند شــد. براســاس اخبار 
منتشرشــده، اســتقلال به هلدینگ خلیج 
فارس واگذار می شود و پرسپولیس هم قرار 
اســت به کنسرسیومی متشــکل از ۶ بانک 
برسد. ۳۰ درصد سهام سرخپوشان به بانک 
شــهر می رســد و بانک های ملت و تجارت 
۲۰ درصد از ســهام را در اختیار می گیرند. 
بانک های صادرات، رفــاه و اقتصادنوین هم 

هر کدام ۵ درصد از ســهام پرســپولیس را 
در اختیار می گیرند. گفته می شود هدلینگ 
خلیج فارس تنها ۵ درصد سهام استقلال را 
خریــداری خواهد کرد و ۸۰ درصد دیگر به 
شرکت های زیرمجموعه این هلدینگ واگذار 
می شود که شرکت های پتروشیمی بندرامام، 
شرکت پتروشیمی بوعلی، شرکت فجر انرژی 
و شرکت پتروشــیمی پارس، مبین انرژی و 

پتروشیمی نوری هستند.
براساس اطلاعات سایت تجارت نیوز، مجموع 
ســود خالص پتروشــیمی خلیــج فارس و 
اســتقلال  متقاضی خرید  زیرمجموعه های 
در بــازی ۹ ماهــه ســال ۱۴۰۲، مبلغ ۹۴ 
هزار میلیارد تومان و مجموع ســود خالص 
بانک های متقاضی پرســپولیس حدود ۴۵ 

هزار میلیارد است.
رویاپردازی هواداران؛ از خریدهای 

بزرگ تا ورزشگاه اختصاصی!
پس از انتشــار اخبــار مربوط بــه مالکان 
جدید اســتقلال و پرســپولیس، هواداران 
این ۲ باشــگاه واکنش های زیادی نســبت 
به این موضوع نشــان دادند. اســتقلالی ها 
که قبلا نســبت به واگذاری این باشــگاه به 
بانک تجــارت راضی نبودند، واکنش مثبتی 
نســبت به حضور هلدینــگ خلیج فارس 
نشــان دادند و از این تصمیم راضی هستند. 
پرسپولیسی ها هم شــرایط مشابهی نسبت 
به هواداران تیــم رقیب دارند و منتظر ورود 
مالکان جدید هســتند. با توجه به شــرایط 
مالی بســیار خوب مالکان جدید استقلال و 
پرســپولیس، هواداران این تیم امیدوارند تا 
در سال های آینده شرایط متفاوتی را تجربه 

کنند. آن ها در فضای مجازی معتقدند پس 
از این تغییرات، می توان به خرید ستاره های 
مطرح و اتفاقات مهمی چون ساخت ورزشگاه 
اختصاصی و تیم داری در رشته های مختلف 

ورزشی امیدوار بود.
اســتقلال و پرســپولیس در سال های اخیر 
به دلیل محدودیت های مالی نتوانســته اند 
بــا تیم های قدرتمند آســیایی رقابت کنند 
و حتی در لیگ برتر هم کار ســختی برای 
رقابت با تیم های متمول دارند. اتفاقات اخیر 
اما باعث شده هواداران ۲ تیم تصور کنند که 
مشکلات مالی به زودی تمام خواهد شد اما 
به نظر می رسد راهی طولانی برای رخ دادن 

این اتفاقات وجود دارد.
در سال های اخیر هرگاه بحث خصوصی سازی 
و واگذاری اســتقلال و پرســپولیس مطرح 
شده، کارشناســان از لزوم حل شدن موانع 
درآمدی آن ها صحبــت کرده اند. مهم ترین 
منبع درآمدی برای این ۲ باشگاه پرطرفدار 
حق پخش تلویزیونی است که پس از سال ها 
هنوز حل نشده و به نظر می رسد عزم جدی 
هم برای آن وجود ندارد. این درحالی اســت 
کــه در همه جای دنیای حــق پخش یک 
منبــع مهم و غیرقابل انــکار در درآمدهای 
باشگاه هاست. در ایران اما تیم ها سال هاست 
کــه از این حق محروم هســتند و بدون آن 
خصوصی ســازی هم ممکن نیست. در کنار 
حق پخش تلویزیونی، استقلال و پرسپولیس 
از درآمد مهمی چون تبلیغات محیطی هم 
بی بهره هســتند و عملا هیچ منبع درآمدی 

قابل توجهی ندارند.
واگذاری استقلال و پرسپولیس نیاز به درآمد 

پایدار دارد تا این ۲ باشــگاه به ســوددهی 
برسند. در غیر این صورت حتی در صورتی 
که آن ها به ســهامداران واگذار شــوند هم 
بــدون درآمد پایدار سرنوشــتی مشــابه با 
رقم  برایشــان  قبلی  خصوصی ســازی های 

خواهد خورد.
در سال های اخیر بانک های مختلفی هم وارد 
عرصه تیم داری شده بودند که سرانجام تلخی 
داشتند و حتی تیم های نفتی هم این روزها 
شرایط چندان جالبی ندارند. از طرفی نگرانی 
بــزرگ دیگری که در خصوص این واگذاری 
وجود دارد، نحــوه انتخاب مدیران جدید ۲ 
باشــگاه است. مشخص نیســت که پس از 
واگذاری، قرار است صندلی های مدیرعاملی 
و هیئت مدیره استقلال و پرسپولیس به چه 
کسانی برسد و خطر ورود افراد غیرمتخصص 

هم احساس می شود.
وضعیت نامشخص بدهی ها

باشگاه های استقلال و پرسپولیس علی رغم 
تسویه بدهی های قطعی برای حضور در لیگ 
قهرمانان آسیا، هنوز بدهی های دیگری دارند 
که تکلیف شان مشخص نشده است. همین 
حالا پرونده های شــکایت ریکاردو سا پینتو 
 CAS عزیزبک آمانوف از استقلال در دادگاه
در جریان اســت و به زودی حکم آن صادر 
خواهد شــد. از طرفی ۲ باشگاه بیش از ۵۰ 
درصد قــرارداد این فصل بازیکنان و مربیان 
خود را هم پرداخت نکرده اند و استقلال حتی 
نیمی از قرارداد فصل گذشته را هم بدهکار 
اســت. چندی پیش هم مهیار عســگریان، 
مدیرعامل شرکت توسعه و نگهداری اماکن 
ورزشی مدعی شد این شرکت از سال ۱۳۹۲ 
حــدود ۲۵۰ میلیارد تومان طلبکار اســت 
که بخشــی از آن، به سرخابی های پایتخت 
مربوط می شــود. با وجود جدی شدن بحث 
واگذاری استقلال و پرسپولیس هنوز تکلیف 
این بدهی ها مشخص نیست و کسی نمی داند 
کــه وزارت ورزش باید آن ها را پرداخت کند 
یا این وظیفه بر دوش مالکان جدید خواهد 
بود. از طرفــی در روزهایی که بحث انتقال 
۸۵ درصد سهام استقلال و پرسپولیس جدی 
شده، صحبتی در خصوص ۱۰ درصدی که 
۲ ســال پیش به مردم فروخته شــد وجود 
ندارد. ۲ ســال قبل برای نخســتین بار ۱۰ 
درصد از سهام ۲ باشگاه به فروش رسید که 
نه تکلیف مبالغ مربوط به آن مشخص شده 
و نه وضعیت کسانی که سهم ها را خریداری 
کردنــد. حســین قربان زاده، رئیس ســابق 
سازمان خصوصی سازی سال قبل مدعی شد 
که مدیران اســتقلال برای هدر دادن درآمد 
بورسی این باشگاه دادگاهی می شوند که این 
اتفاق هنوز رخ نداده و در پرســپولیس هم 

وضعیت درآمد بورسی مشخص نیست.

استقلال  باشگاه  نقل وانتقالاتی  پنجره 
مشکلی برای باز شــدن ندارد چرا که 
فدراســیون بین المللی فوتبال )فیفا(، 
باشــگاه  باقیمانده  بدهــی  پرداخت 
به سانتاکلارا را ضمانت کرده  استقلال 

است.
به گزارش ایرنا، بســته بــودن پنجره نقل 
و انتقالاتی باشــگاه اســتقلال به سوژه این 
روزهای هواداران این تیم تبدیل شده است.

در حالی کــه چند هفته پیش تفاهم نامه ای 
میان دو باشگاه استقلال و سانتاکلارا به امضا 
رســید و پرونده بدهی اســتقلال به باشگاه 
پرتغالی بسته شد، شایعاتی مطرح می شود 

که با واقعیت فرسنگ ها فاصله دارد.
چرا پنجره باشگاه اســتقلال باز نمی شود؟ 
چرا علیرغم پرداخت بدهی باشگاه استقلال 
به ســانتاکلارا در آپدیت جدید فدراسیون 
بین المللی فوتبال )فیفا( پنجره آبی ها هنوز 

بســته اســت؟ بســته بودن پنجره باشگاه 
اســتقلال مشــکلی را برای دریافت مجوز 
حرفه ای اســتقلال ایجــاد نمی کند؟ این ها 
پرســش هایی اســت که در ذهن هواداران 
این باشــگاه نقش بســته و آنها بــه دنبال 
قانع کننده ای هستند  پاســخ های  دریافت 
تا از نگرانی خارج شــوند. گروه ورزشی ایرنا 
در چهــارم فروردین ماه ســال جــاری در 
گزارشــی اختصاصی پــرده از نحوه تعامل 
باشگاه اســتقلال و سانتاکلارا برای پرداخت 
پــول محمد محبی برداشــت و عنوان کرد 

توافق نامه ای میان آنها به امضا رسیده است.
طبــق این توافقنامه قرار بر این شــد طلب 
۵۰۰هزار دلاری ســانتاکلارا پرداخت شود. 
البته طبــق جزییات این گزارش قرار بر این 
شــد ۳۰۰ هزار دلار از ایــن بدهی از محل 
درآمدهای استقلال در فیفا پرداخت شود و 
۲۰۰ هزار دلار باقیمانده را باشگاه استقلال 

تقبل کند.
علی خطیر مدیرعامل باشگاه استقلال برای 
۲۰۰ هزار دلار باقیمانده سهم این باشگاه به 
باشگاه ســانتاکلارا راهکار جالبی را در نظر 
گرفت. وی از ارتباطات خوبی که با مسوولان 
فدراســیون فوتبال، فیفا و کنفدراســیون 
بین المللی فوتبال دارد، استفاده و درخواست 
کــرد مبلغ مــورد نظر ازمحــل درآمدهای 
باشگاه اســتقلال که در AFC بلوکه است 
پرداخت شــود. مدیرعامل استقلال در این 
باره نامه نگاری هایی را انجام داد و توانســت 

مجوز پرداخت این پول را دریافت کند.
دوبــاره این ســوال مطرح می شــود چرا با 
این اقدامات هنوز پنجره باشــگاه استقلال 
باز نشــده اســت؟ پاســخ این پرســش با 
پیگیری های خبرنگار ورزشی ایرنا مشخص 
شــد. در تفاهم نامه ای که باشگاه استقلال با 
باشگاه سانتاکلارا به امضا رساند قرار بر این 
شد هر وقت ۵۰۰ هزار دلار به حساب باشگاه 
پرتغالی نشست، آنها نامه ای را برای کمیته 
حقوقی فیفا ارســال کنند تا نســبت به باز 
شدن پنجره نقل و انتقالاتی باشگاه استقلال 
اقدام شود. چند هفته ۳۰۰ هزار دلار اول به 
حساب سانتاکلارا نشست و آنها منتظر ۲۰۰ 
هزار باقیمانده هســتند تا به فیفا باز شدن 
پنجره اســتقلال را بدهند. اگرچه این ۲۰۰ 
هزار هنوز به حساب باشگاه استقلال ننشسته 
اســت اما جای نگرانی وجود ندارد چرا که 
تضمین های لازم از ســوی فیفا گرفته شده 
و تمامی این موارد در تفاهم نامه دو باشــگاه 

استقلال و سانتاکلارا نوشته شده است.

کنفدراســیون فوتبال آسیا در این باره اقدام 
کرده اما بــا توجه به چالش هایی که ممکن 
است در این راه به وجود بیاید، در تفاهم نامه 
شرطی گذاشته شده اســت. ماجرا اینگونه 
است که با موافقت فدراسیون فوتبال و تایید 
فیفا در صورتی که این مبلغ بنا به هر دلیلی 
تا خرداد ماه از طریق کنفدراســیون فوتبال 
آسیا به حساب باشــگاه سانتاکلارا ننشیند، 
۲۰۰ هــزار دلار از درآمدهای فدراســیون 
فوتبــال ایــران در فیفا کســر و در اختیار 

سانتاکلارا قرار می گیرد.
البته در صورت این اتفاق فدراسیون فوتبال 
از درآمدهای اســتقلال در کنفدراســیون 

فوتبال آسیا استفاده خواهد کرد.
این تفاهم نامــه در ســامانه دریافت مجوز 
حرفه ای بارگذاری شد و هفته گذشته پس از 
بررسی این مدرک و دیگر مستندات باشگاه 
استقلال مشخص شد تمامی مدارک باشگاه 
استقلال مورد تایید قرار گرفته است و آبی ها 
به جز مالکیت مشترک، مشکلی برای حضور 

در لیگ قهرمانان آسیا ندارند.
البته در شــرایطی که هفته های پایانی لیگ 
برتر پشت سر گذاشته می شود و پنجره نقل 
و انتقالاتــی برای جذب بازیکن وجود ندارد، 
بســته بودن پنجره استقلال در سامانه فیفا 
مشکلی برای اســتقلال به همراه ندارد و به 
طور حتم با توافقات مشــترکی که باشگاه 
استقلال، فیفا و فدراسیون فوتبال داشته اند 
به زودی ۲۰۰ هــزار دلار باقیمانده از طلب 
ســانتاکلارا به حساب خواهد نشست تا این 

پرونده جنجالی برای همیشه بسته شود.

ابهامات بزرگ در مسیر واگذاری سرخابی ها ادامه دارد

آغاز دوران جدید در استقلال و پرسپولیس

رمزگشایی از پنجره بسته »آبی ها« 

فیفا و فدراسیون فوتبال، استقلال را ضمانت کردند

ابراز نگرانی انگلیس 
نسبت به امنیت افتتاحیه المپیک پاریس

انگلیس امنیت مراسم افتتاحیه المپیک پاریس را زیر سوال برد.
اندی آنسون، مدیر اجرایی کمیته ملی المپیک انگلیس گفت که ایمنی یکی 

از نگرانی های اصلی در المپیک پاریس است.
آنسون گفت: این یکی از مهمترین چیزهایی است که ما باید از منظر ریسک 

مدیریت کنیم. 
اگر به این موضوع فکر نمی کردیم ســاده لوح می شدیم. اولویت شماره یک ما 

ایمنی همه ورزشکاران، جامعه و هواداران ما است.
آنســون همچنین نگرانی های خود را به اشتراک گذاشت که معمولاً مراسم 
افتتاحیه در اســتادیوم اصلی شهر برگزار می شود اما این بار همه ورزشکاران 
با ۱۶۰ لنج در امتداد رودخانه ســن حرکت خواهند کرد. این باعث می شود 

ورزشکاران در برابر حملات مختلف آسیب پذیرتر شوند.
امانوئل مکرون، رئیس جمهور فرانســه، قبلا گفته بود کــه در صورت لزوم، 
مراســم افتتاحیــه المپیک پاریس به اســتادوفرانس انتقــال خواهد یافت. 
بازی هــای المپیــک ۲۰۲۴ پاریس از ۲۶ جولای تا ۱۱ آگوســت )۵ تا ۲۱ 

مرداد( برگزار می شود.

سرمربی آتالانتا: 

این شیرین ترین شکست دوران مربیگری ام بود
سرمربی آتالانتا شکســت یک بر صفر برابر لیورپول را شیرین ترین شکست 

دوران مربیگری اش دانست.
به گزارش ایسنا، آتالانتا توانست در مجموع دو بازی رفت و برگشت لیورپول 
را از لیــگ اروپا کنار بزند تا جمع تیم های ایتالیایی نیمه نهایی این رقابت ها 

را همراه رم به دو تیم برساند. 
جان پیرو گاســپرینی ســرمربی آتالانتا بعد از این دیدار گفت:  این شــاید 
زیباترین و شیرین ترین شکست در تمام زندگی من باشد. به بازیکنانم افتخار 
می کنــم.  منتقدان باید درک کنند که بازی هایی مانند بازی مقابل لیورپول 
در واقع برای ما حکم قهرمانی دارند. بردن و حذف این تیم ها آســان نیست 
و ما نشان دادیم چه تیم خوبی هستیم. به تک تک بازیکنانم افتخار می کنم 

چون کار بزرگی انجام دادیم.
در دور بعــد یعنی نیمه نهایی لیگ اروپا، آتالانتا به مصاف مارســی خواهد 
رفت و برنده این دیدار در دیدار نهایی لیگ اروپا که در دوبلین ایرلند برگزار 

می شود باید با برنده دیدار بایر لورکوزن و رم روبرو شود.
فصل گذشــته سویا اســپانیا با برتری برابر رم در مجارستان توانست عنوان 

قهرمانی لیگ اروپا را به دست بیاورد.

ایتالیا سهمیه پنجم لیگ قهرمانان اروپا را کسب کرد
شب گذشته با پیروزی ۲ نماینده ایتالیا در رقابت های اروپایی سهمیه پنجم 

سری آ برای حضور در لیگ قهرمانان اروپای فصل آینده قطعی شد.
به گزارش ایسنا، با توجه به پیروزی فیورنتینا مقابل ویکتوریا پلژن جمهوری 
چک در لیــگ کنفرانس اروپا و همچنین صعود رم به نیمه نهایی لیگ اروپا، 
ایتالیا امتیازات لازم برای کسب سهمیه پنجم در فصل آینده لیگ قهرمانان 

اروپا را کسب کرد.
از بین آلمان و انگلیس یک کشور دیگر هم می تواند سهمیه پنجم بگیرد که 

البته شانس ژرمن ها خیلی بیشتر است. 
آن ها فقط به ۲ پیــروزی از ۳ نماینده باقی مانده خود در رقابت های اروپایی 
نیاز دارند و در طرف مقابل، با حذف وســتهم مقابل لورکوزن شانس انگلیس 
کمرنگ شــد و حالا انگلیس برای رسیدن به سهمیه پنجم باید چشم انتظار 

پیروزی استون ویلا در هر ۳ بازی بالقوه باقی مانده اش باشد.

ناگلزمان سرمربی تیم ملی آلمان تا ۲۰۲۶ ماند

ســرمربی تیم ملی آلمان قرارداد خود را فدراســیون فوتبال این کشور برای 
همکاری را تمدید کرد.

به گزارش خبرنگار مهر، فدراسیون فوتبال آلمان با انتشار اطلاعیه ای خبر از 
تمدید قرارداد با یولیان ناگلزمان ســرمربی خود تا سال ۲۰۲۶ داد. سرمربی 
مانشــافت که از باشــگاه های لیورپول و بایرن مونیخ پیشنهاداتی را دریافت 
کــرده بود تصمیم گرفت به حضورش در تیم ملی آلمان ادامه دهد. بنابراین 
او در جام جهانی ۲۰۲۶ که به میزبانی مشترک کشورهای آمریکا، مکزیک و 

کانادا خواهد بود روی نیمکت آلمان می نشیند.

دیبو باز هم زهر خودش را به فرانسوی ها ریخت
دور برگشــت مرحله یک چهارم نهایی لیگ کنفرانس اروپا با ۴ دیدار برگزار 

شد و چهره ۴ تیم صعود کننده به مرحله نیمه نهایی مشخص شد.
به گزارش ایسنا، در اولین بازی فیورنتینا در آرتمیو فرانکی میزبان ویکتوریا 
پلژن چک بود که این بازی مثل جدال دور رفت دو تیم در ۹۰ دقیقه بدون 
گل به پایان رســید اما پلژن که از دقیقه ۶۶ ده نفره شــده بود در وقت های 
اضافه نتوانســت مقاومت کند و ۲ مرتبه توسط بیراگی و گونزالس دروازه اش 

باز شد تا شاگردان ایتالیانو راهی نیمه نهایی شوند.
در فرانســه اما لیل میزبان اســتون ویلا بود. جدال رفت دو تیم با پیروزی ۲ 
بر یک شاگردان امری به پایان رسیده بود اما لیل در خانه نمایش درخشانی 
داشت و توانست تا دقیقه ۶۷ دو مرتبه دروازه شاگردان امری را بازی کند اما 
متی کش در دقیقه ۸۷ مانع حذف ویلا شد و کار به وقت های اضافه و سپس 

ضربات پنالتی کشیده شد. 
در ضربات پنالتی امیلیانو مارتینس سنگربان تیم ملی آرژانتین و استون ویلا 
خاطرات فینال جام جهانی را در فرانسه تکرار کرد و با مهار پنالتی بازیکنان 
لیل و البته همان حرکات تحریک آمیز رو به هواداران حکم صعود تیمش را 
امضا کرد تا امری هم راهی مرحله نیمه نهایی شــود. در سومین بازی پائوک 
یونان در خانه با ۲ گل مغلوب کلوب بروخه بلژیک شد و در مجموع با نتیجه 

۳ بر صفر شکست خورد. 
در آخریــن بازی اما المپیاکــوس در ضربات پنالتــی فنرباغچه را در ترکیه 

شکست داد و راهی دور بعد شد.
 فنرباغچه با یک گل در ۹۰ دقیقه پیروز شد تا دو تیم در مجموع به تساوی ۳ 
بر ۳ برسند اما در ضربات پنالتی تادیچ، بونوچی و اوندر ستاره های فنرباغچه 
پنالتی خود را از دســت دادند تا المپیاکوس جدال پنالتی نزن ها را به ســود 

خود به پایان برساند.

رویداد

در پرسپولیس؛ دروازه بان ۵۰۰ میلیونی 
به جای ۱۰ میلیاردی

تیم فوتبال پرســپولیس درحالی چهار بازی از دروازه بان 
دوم خود اســتفاده کرده که قرارداد او فقط ۵۰۰ میلیون 
تومان اســت. در ابتدای فصــل و زمانی که احمد گوهری 
به عنوان دروازه بان دوم از پرســپولیس جدا شد، مدیران 
این باشــگاه به دنبال این بودند که با دروازه بان دیگری به 
توافق برســند تا جایگزین احمد گوهری شود. در این بین 
گزینه های مختلفی مورد بررســی قرار گرفتند که یکی از 
آنها محمدرضا خالدآبادی دروازه بــان هوادار بود که برای 
صدور رضایت نامه اش باشگاه هوادار ۱۰ میلیارد تومان طلب 

کرده بود.
در این بین اما گزینه های مختلف خارجی و داخلی دیگری 
هم مورد بررســی باشــگاه پرســپولیس قرار گرفتند تا به 
عنوان دروازه بان دوم به خدمت گرفته شــوند اما شــرایط 
به گونه ای پیش نرفت که قراردادی امضا شــود و به همین 
خاطر پرســپولیس با بیرانوند و امیرضا رفیعی که به عنوان 
دروازه بان رده امید به تیم ملحق شده بود، کار را شروع کرد. 
بررسی های ایسنا نشان می دهد رفیعی در دو سال قبل که 
به صورت رایگان از نساجی به پرسپولیس پیوست تا در تیم 
امید این باشــگاه بازی کند، قراردادی ۱۰۰ میلیون تومانی 
منعقد کرد و امســال که رسما به عنوان دروازه بان دوم تیم 
فعالیت می کند، قراردادی ۵۰۰ میلیون تومانی بسته است. 
او در غیــاب بیرانوند تا به حال در چهار بازی به میدان رفته 
که توانســته در هر چهار بازی دروازه پرســپولیس را بسته 
نگه دارد. عملکرد رفیعی نشــان می دهد، پرسپولیسی ها با 
اتکا به بازیکنان جوان و البته مســتعد خود، به جای صرف 
هزینه های کلان چند ده میلیــاردی، حالا با ۵۰۰ میلیون 
تومان دروازه بانــی مطمئن در اختیار دارنــد که در غیاب 
بیرانوند، می تواند خیال هواداران را از دروازه تیم راحت کند.

مبارزه قاسمپور با یزدانی 
برای حضور در پاریس

سرمربی تیم ملی کشتی آزاد از قطعی شدن انتخاب یونس 
امامی و کامران قاســمپور برای حضور در المپیک  پاریس 

خبر داد.
به گزارش ایسنا، محســن کاوه سرمربی تیم ملی کشتی 
آزاد پس از کســب ۲ سهمیه المپیک توسط یونس امامی 
و امیرعلی آذرپیرا از انتخاب این دو کشــتی گیر به عنوان 
نمایندگان اوزان ۷۴ و ۹۷ ایران در المپیک پاریس خبر داد.
به این ترتیب با توجه به قطعی شدن انتخاب آذرپیرا برای 
المپیک پاریس،  کامران قاسمپور دیگر شانسی برای انتخاب 
در وزن ۹۷ کیلوگرم ندارد و احتمالا باید برای رســیدن به 

المپیک با حسن یزدانی در وزن ۸۶ کیلوگرم رقابت کند.
یزدانی طی چند روز آینده به تشــک کشتی بازمی گردد 
و به احتمال فراوان او به همراه قاســمپور و وفایی پور عازم 

تورنمنت مجارستان خواهند شد.

پایان روز دوم با راهیابی قایق تک نفره 
کایاک زنان به فینال

دومین روز از رقابت های قایقرانی آبهای آرام قهرمانی آسیا 
و انتخابی المپیک با راهیابی الناز شــفیعیان در قایق تک 

نفره کایاک زنان به فینال این دیدارها به پایان رسید.
به گزارش خبرنگار مهر، دومین روز از مســابقات قایقرانی 
آبهای آرام قهرمانی آسیا و انتخابی المپیک آسیا و اقیانوسیه 
امروز جمعــه ۳۱ فروردین ماه در توکیوی ژاپن با راهیابی 
قایق کایاک ۵۰۰ متر زنان کشورمان به فینال پایان یافت.

الناز شفعیان درگروه دوم دور مقدماتی کایاک تکنفره ۵۰۰ 
متر بانوان در رقابت با حریفانی از ازبکستان، سنگاپور، کره و 
هنگ کنگ با زمان ۲:۱۷.۱۰۷ دقیقه به عنوان قایق چهارم 
از خط عبور کرد و به دور نیمه نهایی مسابقات راه یافت. در 
این رقابت نمایندگان ازبکستان، سنگاپور و کره به ترتیب 
اول تا ســوم شدند. الناز شــفعیان در نیمه نهایی کایاک 
تک نفــره ۵۰۰ متر بانوان در رقابــت با حریفانی از تایلند، 
چیــن تایپه، هنگ کنگ و اندونزی رقابــت کرد و با زمان 
۲:۱۳.۲۵۹ دقیقه به عنوان قایق اول از خط عبور کرد و به 
فینال مسابقات راه یافت. در این رقابت نمایندگان تایلند و 

اندونزی به ترتیب دوم و سوم شدند.
در دیگر رقابت ها، علی آقامیرزایی در ماده ۲۰۰ متر کایاک 
مردان به مدال برنز رســید. این ماده ســهمیه حضور در 
المپیک را ندارد. قایق دو نفره کانوی مردان هم متشکل از 
عادل مجللی و کیااسکندانی در فینال در رده پنجم ایستاده 
و از کســب ســهمیه حضور در بازیهــای المپیک ۲۰۲۴ 
پاریس بازماندند. مســابقات قایقرانی آبهای آرام قهرمانی 
آسیا و انتخابی قاره ای المپیک از ۳۰ فروردین ماه الی دوم 

اردیبهشت ماه در توکیوی ژاپن برگزار می شود.

پایان کار نمایندگان ایران 
در تفنگ ۵۰ متر سه وضعیت

نمایندگان ایران در تفنگ ۵۰ متر ســه وضعیت مسابقات 
جهانی از رسیدن به فینال بازماندند. 

بــه گزارش خبرنــگار مهر، در هفتمین روز از مســابقات 
قهرمانی فدراسیون جهانی و ســهمیه المپیک در برزیل، 
نماینــدگان کشــورمان در دور دوم تفنگ ۵۰ متر ســه 

وضعیت در خط آتش ایستادند.
در پایان دور دوم مقدماتی امیر محمد نکونام با ۵۸۸ امتیاز 
و پوریا نوروزیان با ۵۸۷ امتیاز از راهیابی به فینال بازماندند.
در بخش بانوان فاطمه امینی با ۵۸۳ امتیاز، نجمه خدمتی 
بــا ۵۸۲ امتیاز و الهه احمدی بــا ۵۸۰ امتیاز از صعود به 
فینال باز ماندند. مســابقات قهرمانی فدراسیون جهانی و 
آخرین مرحله توزیع ســهمیه المپیک پاریس از ۲۴ تا ۳۱ 
فروردین با حضور ۴۶۶ ورزشــکار از ۷۶ کشــور در برزیل 
برگزار می شــود. در این مســابقات در هر ماده دو سهمیه 

المپیک توزیع می شود.
ایــران در ایــن مســابقات ۱۵ نماینده دارد کــه تاکنون 

نتوانستند سهمیه المپیک را به دست آورند.

اخبار کوتاه
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کارشــناس حقــوق ورزش گفت: در 
واگذاری سرخابی ها دغدغه هایی وجود 
دارد که شاید با پول پاشی شاهد گران 
شدن ورزش باشــیم اما همه درآمدها 
و هزینه هــا رصد خواهد شــد و هر 
گونه تخلف با جرایم ســنگینی مواجه 

می شود.
به گزارش ایرنا،  صادق رئیسی کیا روز جمعه 
در گفت وگویی با اشاره به دوره واگذاری دو 
باشــگاه بزرگ تهران تاکید کرد: در مرحله 
واگذاری هســتیم و باید به برخی از نکات 
توجه داشــت، اینکه از الان به بعد باید چه 
کرد تا مســیری که در آن قدم گذاشــتیم 
به بهترین شــکل پیش برود. امروز شــاهد 
هستیم بنگاه های اقتصادی به صحنه آمده و 
همه منتظر یک واگذاری موفق هستند. در 
ماده ۲ قانون سیاست های اصل ۴۴ تیم های 
فوتبالی قابلیت واگذاری تا سقف ۸۰ درصد 
را دارند، البته دغدغه هایی هم مطرح است 

که شاید پول پاشــی صورت بگیرد و شاهد 
گران شــدن فوتبال باشــیم که به تبع آن 
سایر رشــته های دیگر هم با شرایط خاصی 
مواجه می شــوند. وی ادامه داد: این را باید 
تاکید داشت که نسبت به گذشته با شرایط 
مثبتی مواجه هستیم،  چراکه بر اساس قانون 
مالیاتی ماده ۱۴۷ و ۱۴۸ اصولی برای هزینه 
وجود دارد و حسایســت ها بالاتر است. این 
طور نیســت که بدون محدودیــت بتوانند 
تزریق مالی داشته باشند و اگر از حدود خود 
خارج شوند، با عدم موافقت مواجه خواهند 
شد و مالیات های سنگینی اعمال می شود. 
کارشــناس حقــوق ورزش تصریح کرد: در 
باشــگاه های صنعتــی و خودرویی هم این 
مشــکل را دیده ایم و بی ضابطه هزینه هایی 
صورت گرفته اســت و برای همین است که 
مواردی از جمله سقف قراردادها مطرح شد. 
از جهت مقررات بر شرکت ها و کنترل هایی 
که صــورت می گیرد، در بــورس هم همه 

هزینه هــا باید مشــخص شــود. ســوای 
نظارت های مالیاتی که از بیرون بر آنها اعمال 
می شــود باید این نظارت دقیق هم اعمال 
شود. رئیسی کیا خاطر نشان کرد: بورس به 
صورت مرتب گزارش هــا را دریافت خواهد 

کرد و اگر لازم باشــد توضیــح می خواهد. 
صورت های مالی ســالانه و حسابرسی هم 
دخیل است و کمیته حاکمیت شرکتی هم 
باید حضور داشــته باشد تا مصرف منابع را 

راهبری کند.

تخلف از مقررات بعد از واگذاری سرخابی ها جرایم سنگینی دارد


